
Zpráva poradce chovu za rok 2013 
  

Ráda bych vás tímto seznámila s chovem pointerů v roce 2013. 
V loňském roce došlo k mírnému úbytku vrhů a následně i narozených štěňat. Důvodů  je několik. 
Jednak obecně známá situace s nově uzavřenými nájemními smlouvami na honitby, kdy mnoho 
myslivců přišlo o honitbu. Pak, samozřejmě, zoufale ubývající počty drobné zvěře a navíc i 
narůstající počet fen, které po nakrytí nezabřeznou – v loňském  roce to byly 4 feny. Doufám, že 
v letošním roce se situace trochu zlepší. Za leden  jsem již vystavila 3 krycí listy, další 3 krytí jsou 
v jednání  a plánují se zatím i 2 náhradní krytí.  
K 1.1.2014 bylo evidováno v našem chovu 25 chovných psů a  50  chovných fen.  
V loňském roce bylo vystaveno celkem  11   doporučení ke krytí.   
Vrhů bylo 9 a hlášeno bylo 49  štěňat, z toho bylo 18  psů a 31  fen.  Jen pro srovnání např. v roce 
2000 to bylo 11 vrhů (54 štěňat ), v roce 2005 13 vrhů  (77 štěňat)  a v roce 2010  12 vrhů (68 
štěňat).  
   
Zbarvení narozených štěňat:  bíločerná              20 štěňat  
                                            bíložlutá               18 štěňat  
                                            žemlová                2 štěňata  
                                           černá                    6 štěňat  
                                           bílohnědá             3 štěňata  
            
V tomto roce byl nejvíce v chovu využíván pes Hako z Mešínské hájovny, který kryl 4x, ostatní psi 
pak každý po jednom krytí. 2 krytí byla zahraniční – jednou v Řecku a jedno na Slovensku.  
   
Po pracovní stránce byla v loňském roce nejvýraznějším úspěchem účast třech pointrů z chovu p. 
Drábka na kvalifikaci na MRK. Bohužel žádnému z nich se nepodařilo na MRK postoupit.  
   
Závěrem mé zprávy bych chtěla poděkovat  všem chovatelům a majitelům pointrů za propagaci 
našeho plemene a popřát mnoho   chovatelských   i   výcvikových   úspěchů v nadcházející sezóně.  
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